
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 4. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 390
Kan ministeren oplyse, hvorfor der er et øget forbrug, og til hvad det øget for-
brug af konsulenter er brugt til i staten?
Baggrund: BNBs artikel "DF: Corydon skal forklare statens konsulentforbrug
nu" af 3. juli 2013.07.04
http://www.b.dk/politiko/df-corydon-skal-forklare-statens-konsulentforbrug-nu

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sofie Carsten Nielsen
formand
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